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Zápis z 283. zasedání AS MFF UK dne 11. října 2023 

Přítomni prezenčně: C. Brom, J. Černý, Z. Drozd, A. Farkaš, J. Fiala, R. Grill, Z. Hlávka, P. Hnětynka, 

K. Houfek, L. Nowak, O. Pangrác, J. Pavlů, J. Spurný, J. Stráský, W. Svoboda, J. Šťovíček, V. Švandelík, 

M. Veis, K. Vokálová, A. Yaghobová, F. Zajíc. 

 
Hosté prezenčně: Z. Doležal, V. Kuboň, M. Kulich, M. Rokyta, B. Svobodová, J. Hrabovský. 

 

Omluveni: M. Kozák, M. Novotná, I. Penev, J. Staněk 

 

Zasedání proběhlo prezenční formou v zasedací místnosti M 252 v budově Ke Karlovu 3. Zasedání řídil 

J. Pavlů a bylo zahájeno v 18:05.  

 

 

Program: 

1. Schválení programu zasedání 

2. Přivítání v novém akademickém roce a představení nových členů 

3. Schválení zápisu z 282. zasedání AS MFF UK 

4. Informace o výsledku hlasování per rollam 

5. Volba předsedy a jednatele AS MFF UK 

6. Volba předsedů legislativní a studijní komise, jmenování členů všech pracovních komisí 

7. Informace vedení fakulty 

8. Návrh podmínek přijímacího řízení do doktorských studijních programů 

pro akademický rok 2024/2025 

9. Opatření děkana o podmínkách získávání zápočtů 

10. Návrh nájemní smlouvy na nebytový prostor (bufet v Troji) 

11. Převod finančních prostředků z FPP z roku 2022 do FRIM 

12. Zástupci AS MFF UK do komisí pro výběrová řízení na funkční a pracovní místa 

13. Výjezdní zasedání AS MFF UK 

14. Různé 

1. Schválení programu zasedání 

Program 283. zasedání byl schválen tichým souhlasem.  

2. Přivítání v novém akademickém roce a představení nových členů 

J. Pavlů přivítal všechny v novém akademickém roce a představil nově zvolené členy SKAS MFF UK. 

3. Schválení zápisu z 282. zasedání AS MFF UK 

Zápis z 282. zasedání AS MFF UK byl schválen tichým souhlasem. 

4. Informace o výsledku hlasování per rollam 

V. Švandelík informoval o výsledku hlasování per rollam o zástupcích AS MFF UK do výběrových 

řízeních, které proběhlo 18.–25. července 2023. Jako zástupci byli zvoleni s výsledkem 23-0-0: 

Informatická sekce: doc. RNDr. Jiří Fiala, Ph.D. (náhradník Bc. Vojtěch Švandelík) 

Matematická sekce: prof. RNDr. Jiří Spurný, Ph.D., DSc. (náhradník Bc. Willy Svoboda) 

Fyzikální sekce: doc. RNDr. Karel Houfek, Ph.D. (náhradník prof. RNDr. Roman Grill, CSc.) 
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5. Volba předsedy a jednatele AS MFF UK 

J. Pavlů informoval o nutnosti nové volby předsedy a jednatele AS MFF UK po volbách do SKAS. Na 

funkci předsedy byl navržen J. Pavlů a na funkci jednatele V. Švandelík. Oba kandidáti se svojí 

kandidaturou souhlasili. Volba předsedy i jednatele AS MFF UK proběhla tajnou volbou prostřednictvím 

on-line systému. 

Kandidát J. Pavlů: 18 hlasů pro, 0 hlasů proti, jeden se zdržel. J. Pavlů byl zvolen předsedou AS MFF UK. 

Kandidát V. Švandelík: 18 hlasů pro, 0 hlasů proti, jeden se zdržel. V. Švandelík byl zvolen jednatelem 

AS MFF UK. 

6. Volba předsedů legislativní a studijní komise, jmenování členů všech pracovních komisí 

J. Pavlů informoval o rezignaci K. Houfka na post předsedy ekonomické komise z důvodu sjednocení 

termínu hlasování do jednotlivých komisí. Na funkci předsedy ekonomické komise byl navržen K. Houfek, 

na funkci předsedy legislativní komise A. Farkaš a na funkci předsedy studijní komise L. Nowak. Všichni 

kandidáti se svojí kandidaturou souhlasili.  

Kandidát K. Houfek: 19 hlasů pro, 0 hlasů proti, jeden se zdržel. K. Houfek byl zvolen předsedou 

ekonomické komise AS MFF UK. 

Kandidát A. Farkaš: 19 hlasů pro, 0 hlasů proti, jeden se zdržel. A. Farkaš byl zvolen předsedou legislativní 

komise AS MFF UK. 

Kandidát L. Nowak: 19 hlasů pro, 0 hlasů proti, jeden se zdržel. L. Nowak byl zvolen předsedou studijní 

komise AS MFF UK. 

J. Hrabovský byl navržen na extramurálního člena ekonomické komise AS MFF UK. Předseda ekonomické 

komise s členstvím souhlasil. AS MFF UK jmenuje do ekonomické komise J. Hrabovského. 

7. Informace vedení fakulty 

Děkan M. Rokyta informoval 

• o aktuálním stavu výkonových ukazatelů za vědecký výkon a novém hodnocení tvůrčí činnosti, 

• o změnách ve složení Vědecké rady MFF UK, která má nyní 26 členů, 

• o oslavách 30. výročí založení informatické sekce, 

• o připravované stávce vysokých škol 17. 10. 2023; UK nebude aktivně stávku podporovat, ale 

nebude bránit zaměstnancům se jí účastnit, 

• o dvou disciplinárních řízeních, z nichž jedno bylo uzavřeno napomenutím děkana, 

• o zprovoznění systému Plague pro evidenci pokusů o podvod při zkouškách, 

• o vyhlášení výsledků ankety a jejím zveřejnění v blízké budoucnosti, 

• o nových Pravidlech pro organizaci studia s účinností od 1. 10. 2023; česká i anglická verze jsou 

na webových stránkách MFF UK, 

• o tom, že zástupcem MFF v poradním orgánu UK Paedagogium bude P. Kácovský a v poradním 

orgánu pro tvorbu nových studijních předpisů proděkan V. Kuboň, 

• o havárii v objektu Těžkých laboratoří v Troji způsobené prasklou hadicí; vytékající voda způsobila 

velké škody na přístrojích ve výši okolo 10 mil. Kč, 

• o plánovaných investicích na opláštění v Troji a na Campus Albertov; MFF bude žádat o půjčku 

z Mikuláše na částečné pokrytí těchto investic, 

• o konci nájemní smlouvy paní Starostové na Malé Straně k 31. 12. 2023, 

• o instalaci mikrovlnky v pavilonu Impakt, 

• o slavnostním otevření laboratoře Rotunda na Malé Straně ve čtvrtek 19. 10. 2023, 

• o dokončení výměny tabule v posluchárně M1. 
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B. Svobodová informovala 

• o spuštění pilotního režimu modulu Evidence nepřítomností od 1. 9. 2023 pro několik vybraných 

pracovišť, počet pracovišť, které se účastní pilotního režimu, byl navýšen od 1. 10. 2023; některé 

údaje, např. o neschopenkách, jsou stahovány a evidovány centrálně, 

• o seminářích k novele Zákoníku práce. 

Proděkan V. Kuboň informoval 

• o pozitivním hodnocení magisterských studijních programů na MFF UK, 

• o tom, že se termín přijímacích zkoušek z angličtiny zatím nemění, protože garanti jednotlivých 

doktorských programů nesouhlasili se změnami termínů, nově je možnost konat zkoušku online. 

Proděkan Z. Doležal  

• informoval o čtyřech udělených projektech OP JAK Špičkový výzkum týmům z MFF 

• a poděkoval spolku Matfyzák a J. Stráskému za organizaci besedy Jak psát žádosti o granty GAUK. 

R. Grill upozornil na nedůstojný vzhled pamětní desky prof. Dolejška v budově Ke Karlovu 5. 

8. Návrh podmínek přijímacího řízení do doktorských studijních programů pro 

akademický rok 2024/2025  

Proděkan V. Kuboň informoval, že jediná významnější změna je v možnosti dělat přijímací zkoušku 

z anglického jazyka online s tím, že termíny budou stanoveny podle kapacity Katedry jazykové přípravy. 

Poté proběhla krátká diskuse o odlišných kritériích v podmínkách přijímacích řízení pro anglické a české 

studium. J. Pavlů navrhl doplnit do podmínek výši poplatku 1500 Kč.  

Usnesení: AS MFF UK schvaluje podmínky přijímacího řízení do doktorských studijních programů 

Bioinformatika a výpočetní biologie ve spolupráci s Přírodovědeckou fakultou UK, v českém 

i anglickém jazyce pro akademický rok 2024/2025. 

Přítomno 21 členů AS MFF UK. Hlasování 21-0-0. 

Usnesení bylo přijato 

Usnesení: AS MFF UK schvaluje podmínky přijímacího řízení do všech ostatních doktorských 

studijních programů s výjimkou programu Bioinformatika a výpočetní biologie, v českém 

i anglickém jazyce pro akademický rok 2024/2025. 

Přítomno 21 členů AS MFF UK. Hlasování 21-0-0. 

Usnesení bylo přijato 

9. Opatření děkana o podmínkách získávání zápočtů  

Děkan M. Rokyta a proděkan M. Kulich stručně představili změny oproti předchozímu předpisu, především 

o nutnosti sjednocení podmínek u všech paralelek vyučovaného předmětu. Poté proběhla krátká diskuse 

o této nové povinnosti. 

Usnesení: AS MFF UK bere se souhlasem na vědomí návrh opatření děkana “Podrobnosti a lhůty 

pro stanovení podmínek pro získání zápočtu nebo klasifikovaného zápočtu”. 

Přítomno 21 členů AS MFF UK. Hlasování 21-0-0. 

Usnesení bylo přijato 

10. Návrh nájemní smlouvy na nebytový prostor (bufet v Trojí) 

Tajemnice B. Svobodová stručně informovala o návrhu nájemní smlouvy, která se zásadně nemění oproti 

minulé smlouvě. 
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Usnesení: AS MFF UK souhlasí s návrhem nájemní smlouvy na nebytový prostor, kterým je bufet v 

budově MFF UK, V Holešovičkách 2, Praha 8, na dobu do 31. 12. 2027. 

Přítomno 21 členů AS MFF UK. Hlasování 21-0-0. 

Usnesení bylo přijato 

11. Převod finančních prostředků z FPP z roku 2022 do FRIM 

Děkan M. Rokyta informoval o výsledcích hospodaření za rok 2022 a požádal AS MFF UK o souhlas s 

převodem finančních prostředků z Fondu provozních prostředků (FPP) z roku 2022 do Fondu reprodukce 

investičního majetku (FRIM) ve výši 45 000 000 Kč. Tento převod byl navržen po projednání s vedoucím 

HO MFF UK M. Dykasem a po souhlasném stanovisku vedení fakulty, aby byl vytvořen dostatečný fond 

prostředků pro očekávané investiční výdaje v následujících letech spojených např. s účastí MFF UK na 

projektu Campus Albertov. Poté proběhla krátká diskuse. 

Usnesení: AS MFF UK schvaluje převedení částky 45 000 000 Kč z Fondu provozních prostředků z 

minulého období do Fondu reprodukce investičního majetku. 

Přítomno 21 členů AS MFF UK. Hlasování 21-0-0. 

Usnesení bylo přijato 

12. Zástupci AS MFF UK do komisí pro výběrová řízení na funkční a pracovní místa 

Děkan M. Rokyta informoval o počtech výběrových řízení probíhajících na MFF UK. J. Pavlů navrhl 

jmenovat zástupce AS MFF UK do komisí pro výběrová řízení na celý akademický rok do 30. září 2024.  

Usnesení: AS MFF UK jmenuje své zástupce do všech komisí pro výběrová řízení na funkční 

a pracovní místa s uzávěrkou do 30. září 2024 takto: na Fyzikální sekci K. Houfka a jeho náhradníky 

R. Grilla a A. Farkaše, na Matematické sekci a jiných fakultních pracovištích J. Šťovíčka a jeho 

náhradníky J. Spurného a W. Svobodu a na Informatické sekci O. Pangráce a jeho náhradníky 

J. Fialu a V. Švandelíka. Jednotlivá jmenování zanikají také se zánikem členství v AS MFF UK. 

Přítomno 21 členů AS MFF UK. Hlasování 21-0-0. 

Usnesení bylo přijato 

13. Výjezdní zasedání AS MFF UK 

V. Švandelík informoval o výsledcích ankety ohledně výjezdního zasedaní. Proběhla krátká diskuse 

o programu. 

14. Různé 

C. Brom stručně informoval o jednáních ohledně navrhovaných změn rozdělování peněz na vysokých 

školách. A. Farkaš informoval o přidělování mailových adres studentům. 

Následující zasedání AS MFF UK se bude konat na Patejdlově boudě v Krkonoších 3.–5. listopadu 2023. 

Další zasedání se budou konat 29. listopadu 2023 a 31. ledna 2024, v případě potřeby i 20. prosince 2023.  

Zasedání bylo ukončeno v 20:50. 

Zapsal: K. Houfek 


